
 
 

BESTYRELSESMØDE  
Dato 4.1.22 
Deltagere: Henriette, Inge-Britt, Jens Christian, Rasmus, Torben, Karina 
 
Punkter Drøftelse Beslutning/ansvarlig 

   

Faste punkter:   

1. Godkendelse af referat fra sidste møde • Skal printes ud næste gang. Mary printer ud til underskrivelse  

2. Nyt fra daglig leder 
 

• Planlægger at lave huller i loftet i 
gæstestalden 

• Forpagtningen af jorden forlænges 1 år 
• Planlægge at rykke væggen til 

springmaterialet i den store hal 
• Fyret har drillet, men pt virker det.  
• Opstalder kontrakter er under udarbejdelse. 
• Aftale med Vennelyst er der lavet til at 

rydde sne. 5000kr uden at salte. 
• Fibernet 25/25 i februar. 
• Kloakpumpe skal tilses. 
• Dieseltanken er ikke i brug pga. pris og 

potentiel tyveri. 

• Torben tager action for at finde hvilke og hvor 
mange plader vi skal have fat i deadline 15/1. 

• Kigge på om skorstenen evt skal forlænges for 
at give bedre træk. 

• Kloakpumpe Torben tager fat i kommunen. 
 

 

3.  Økonomi - Torben • Status ej færdig fra 31/12. Umiddelbart ser 
slut resultatet ud til at være inden for 
rammen.  

• Varslet prisstigninger, men er i budget. 

 



• Hjørring dyreskue bør udmeldes snart 
• Penge tjent på stævner er ikke i HJR`s faste 

budget. De personer der har været med til 
at skabe overskud får medbestemmelse 
hvad pengene skal bruges til. 

• Overskuddet for 2022 vil blive lavere pga. 
højere udgifter i forbindelse med 
prisstigninger. 

 
3.1 Økonomiske prioriteringer 
  
 

• Tag reparation på gæstestald  

4, Personalesituationen 
 
 

• Marie er backup hvis der skulle være behov. 
• Overveje at finde en ny pige der kan læres 

op for at have flere til at dække ved sygdom 
mm. 

• Andreas er inde for at hjælpe når behovet er 
der ca. 10 timer om ugen skal stå for 
vedligehold men kan også hjælpe med 
andet. 

• Nyt opslag, Henriette laver opslag. 
• Andreas introduktion skal opslås.  

    
5. Skoleheste/Elevheste 
 

• Alle skoleheste er checket på nær Beauty 
mht tænder. 

• Mikela vurderet som skolehest, udfaldet er 
at den ikke kan bruges som skolehest. 

 

6. Klubmodul 
 

• Regninger betales til tiden  

7. Nye staldkontrakter  
      
 

• Under udvikling • Torben er i gang. 

8. Nyt fra udvalg   

10. Sponsorudvalget  
• N/A 

 



10.1 Stævneudvalget - Henriette • Intet nyt lige pt.  

10.2 Etablissement - Torben, Rasmus,  
 

• 2 nye spiltov etableret som skal tages i brug 
1/2/22 

 

10.3 Forretningsudvalget • N/A  

10.4 Stigbøjlen • N/A  

10. 5 Kløverblomsten • Juleferie  

10.6 Cafeteriaet • N/A  

11. Indkomne punkter 
1. Den gode tone/sociale medier 
2. Generalforsamling 
3. Opfølgning på personsag 
4. Hvad koster det at komme i ridehallen, 
hvis man ikke er opstalder 
5. Benyttelse af stalden, når der muges 
6. Brug af lille hal samt hus regler 
 
 
 

1. Næste møde 
2. Laves plan for generalforsamling og 

indkommende forslag skal være i vores hænder 
inden d.15/1. Generalforsamling 28/2/2022. 

3. Jens Christian, Inge-Britt, Jette, Henriette tager 
mødet. 

4. 300kr + medlemskab  
5. Næste gang Karinas forslag 
6. Regler bør laves så alle ved hvad reglerne er i 

lille hal. Ride hus regler skal udarbejdes. 

1. Mary følger op 
2. Inge- Britt laver udkast. 
3. Mødet fastsat d. 21/1 kl 1630-1700 
4. Alle skal være medlem for at have halkort når 

man kommer udefra. 
5. N/A 
6. Udfærdige regler som skal være til rådighed. 

Inge Britt sender materiale ride hus regler. 
 

 
 

12. Evt. • Diskussion til generalforsamling, prisstigninger 
pga. forhøjet elpriser. 

• OK aftale kort støtter klubben. 
• Snak med Gitte Dam mht. foldordning da det er 

et problem at gå med den alene. 

• Torben snakker med Gitte 

 



 


